
Nechci, aby těch následujících
pár řádků vyvolalo u některých ob-
čanů Horních Počernic pocit ne-
spravedlnosti nebo dokonce závisti.
Však jsem také řekl při stříhání
pásky a otevření nového úseku
komunikací po výstavbě inženýr-
ských sítí v ul. Mečovská, Hrdo-
ňovická a Krčínská, že bych takový
hezký pocit přál hned všem ob-
čanům Horních Počernic, ale že to
prostě není v naších současných
možnostech a nějaký ten rok to
budou ti méně šťastní ještě muset
vydržet. Ale to už je dost obehraná
písnička.

Chtěl bych se s vámi, vážení
čtenáři, podělit o něco jiného. To-
hoto dvacátého listopadového dne,
kolem 16. hodiny, jsme se sešli
přímo v oněch ulicích, abychom od
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Pěkně po sousedsku
- to byla paráda!

formy EKIS převzali dílo, které tam
žijícím občanům úplně změnilo
život. Samozřejmě k lepšímu. A tak
jsem vedle nových inženýrských sítí
a upravených povrchů ulic a zeleně
rád vnímal tu vřelou atmosféru
setkání zdejších občanů, kteří snad
do jednoho vyšli ze svých domů,
aby se společně a v naprosté poho-
dě prošli z jednoho konce na druhý.
S některými jsme pak ještě využili
pozvání manželů Vávrových „Pojďte
dál - no všichni, no pojďte - vždyť je
důvod k oslavě!". A tak jako jsme
rádi přijímali slova díků od občanů,
tak bych i já touto cestou chtěl
upřímně poděkovat všem přítom-
ným za báječnou atmosféru, do-
brou pohodu a opravdu sousedské
cítění. O „blbé" náladě v naší spo-
lečnosti nepadlo ani slovo.

A tak bych vám rád, vážení
občané, pro nadcházející sváteční
dny letošních Vánoc popřál takovou
dobrou pohodu, jakou jsem užil
v Mečovské, příjemné chvíle v rodi-
nách, hodně klidu a radosti s vaši-
mi blízkými. No a do nového roku
pak samozřejmě pevné zdraví, tro-
chu toho štěstí a mnoho úspěchů
ve vašem životě. Sám bych si pak
přál, aby ten příští rok byl už
opravdu tím odrazovým, abychom
již nemuseli upadat do žabomyších
debat a konců a aby nemusel žádný
z politiků říkat, že lidi mají blbou
náladu. Hezké Vánoce vám přeje

Ivan Liška, starosta.

Veselé
vánoční hody

Rok s rokem se sešel a opět
myslíme na to, jak oslavíme zrození
děťátka, které dalo světu toleranci
a snášenlivost. Ano jsou tu zase
naše Vánoce - plné práce, ale i od-
počinku. Když se jako každoročně
zamyslíme nad uplynulým rokem
musíme si říci, že ač nebylo vše jak
bychom chtěli, zase to nebylo tak
špatné. Bylo už hůř. Proto všem
našim čtenářům přejeme klidné,
šťastné a veselé vánoce, hodně
předsevzetí do nového roku a stejně
tolik splněných přání. A když
budeme šťastni, vzpomeňme si i na
ty méně šťastnější z nás a budeme-
li moci, udělejme radost i jim. Ně-
kdy stačí málo, kytička, upřímný
rozhovor, stisk ruky.

Tak ať Vám to všem vyjde a málo
kostí v krku.

Přeje redakce HPZ.
Toto číslo sponzoruje obchodní společnot

DIRECT MARKET TRADING spol. s r. o.
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Historie dávná i nedávná - tělovýchova a sport 2.
S ohledem na to, že již necelého

jeden a půl roku nás dělí do 70.
výročí založení tenisového oddílu
v Horních Počernicích, bude druhé
pokračování našeho putování his-
torií tělovýchovy a sportu věnováno
převážně začátkům a rozvoji tohoto
sportu u nás.

Mnozí pamětníci si mohou vzpo-
menout, že ještě před vybudováním
prvního tenisového dvorce v prostoru
letního cvičiště Sokola Horní Počer-
nice (tzv. Letňáku), se klubově neor-
ganizovaný tenis již hrál na jednom
a později i dvou tenisových dvorcích
v prostoru v blízkosti dnešního
kina. Tyto dvorce později zanikly.

Po založení tenisového oddílu
v rámci Sokola Horní Počernice
dne 4. dubna 1929 a vybu-
dování prvního tenisového
dvorce byl vytvořen opravdu
pevný základ dalšího úspěš-
ného rozvoje tenisu u nás.
Budování dalších dvorců bylo
časově odsunuto obdobím
druhé světové války. Když
celý prostor letního cvičiště
Sokola byl dán k dispozici
rozvíjejícímu se tenisu, byl
druhý dvorec zřízen v roce
1960 a třetí v roce 1967.

Na vybudovaném prvním dvorci
zahájil tenisový oddíl svoji činnost
již v měsíci červenci 1929. Na za-
čátku měl 15 členů a 13 členek.
Prvním předsedou byl zvolen bratr
Rudolf Veselý, technickým vedou-
cím bratr Antonín Zbořil. Již 15.
srpna následujícího roku sehrál
oddíl svůj první velký zápas s od-
dílem ze Střešovic s výsledkem
1 : 10. Závodily sestry náčelnice
Činková a Holubová a bratři Bar-
cal, Dörfler, Kuneš, Pittner s t ,
Veselý, Vostřel, Zbořil a v dalších
zápasech dále Hlinomaz, Novák,
Polák a Tomáš.

Dne 6. srpna 1931 byl předse-
dou zvolen bratr Karel Tomáš.
Do vzájemných soutěží v tomto
období vstupují tenisové kroužky
ze sokolských jednot z Čelákovic,
Kyjí, Úval, Neratovic a dalších okol-
ních míst.

Po odchodu některých členů
do nově vytvořeného kroužku LTK
Horní Počernice v roce 1932 se no-
vým předsedou oddílu stal bratr
Antonín Zbořil, který měl velkou
zásluhu na zdokonalení hry hráčů,
na výchově mládeže i na rozvíjení
tenisu v širším okolí Horních
Počernic.

V září 1932 věnoval LTC Ma-
lešice tenisovému oddílu v Horních
Počernicích stříbrný pohár nesoucí
název „Zbořilův pohár" a vlajku
jako uznání výchovné a trénerské
činnosti A. Zbořila. O pohár se
s přerušením v období válečném
hrálo celkem deset ročníků. Prvním
vítězem se stal F. Hlinomaz.
Držitelem poháru po trojnásobném
vítězství se stal jeden z tehdy
nejlepších tenistů Jaroslav Bez-
diček. Poslední ročník se usku-
tečnil 29. září 1949.

V dubnu 1933 se stal předsedou
tenisového oddílu bratr

Kuneš a v červnu

následujícího roku bratr E. Jalovec.
V roce 1934 se konaly první župní
závody žen, které vyhrály ženy z
oddílu Horních Počernic. Závodily
sestry: Hlinomazová, Kolomaz-
níková, Činková, Dorflerová, Holu-
bová.

Ve čtyřicátých letech nastoupila
v tenisovém oddílu nová generace
hráčů: Bezdíček, Citta, Hadrbolec,
Hlinomaz, Kukal, Novák, Zadro-
bílek, Zemanský, a hráček: Hadr-
bolcová, Heinrichova, Hlinomazová,
Schilíerová. Po zrušení LTK Horní
Počernice se někteří hráči vrátili
zpět do oddílu Sokola.

Na mistrovských utkáních a zá-
pasech s okolními jednotami jako
např.: Sokol Jirny, Nymburk, Praž-
ský Sokol a další se dařilo většinu
zápasů hráčům i hráčkám teniso-
vého oddílu Sokola Horní Počernice
v tomto období vyhrát.

Dne 9. dubna 1952 se stal
předsedou oddílu tenisu J. Pittner
st. a vykonával ji až do roku 1965.
V tomto období, a to v roce 1960,
byl založen turnaj „Memoriál J.
Šťastného", na počest člena oddílu,
který zemřel v 38 letech po těžkém
úrazu. Jeho prvním držitelem se
stal Ing. J. Pittner. V dalších roč-

nících zvítězili: J . Bezdíček, K.
Bohuslav, K. Vohák, K. Vlach, L.
Lautrbach, V. Vlach, Z. Bartoň, K.
Vohák, M. Emr, J. Malý a v r. 1971
opět J. Malý. Poslední dva ročníky
hráli senioři.

Od roku 1970 pokračovala
pohárová tradice prvním ročníkem
turnaje mužů a žen o pohár věno-
vaný MNV Horní Počernice. Vítězem
prvního ročníku v roce 1970 v kat-
egorii dospělých se stal Javorský
ml. Dorost a žáci hráli turnaj od
roku 1972. V kategorii dorostu se
stali vítězi v roce 1972 J. Bíza a M.
Šercová, v kategorii žáků v roce
1972 se stali vítězi J. Vojta a H.

M andlíková. Turnaj rok od roku
zvyšoval svoji úroveň a získá-
val stále větší oblibu a tak se
účast hráčů krajského i celo-

státního žebříčku na jeho
konání stala pravidlem.

Dne 5. prosince 1965 byl
za dlouholetého předsedu J.
Pittnera st. zvolen novým
předsedou tenisového oddílu
Sokola Horní Počernice J.

Šerc. Tenisový areál byl
v průběhu následujících let
upraven vybudováním čtvr-

tého tenisového dvorce, odra-
zové stěny a malého tenisového
dvorce spolu s rekonstrukcí dvorce
číslo jedna. Došlo i k úpravě objek-
tů přístavbou sociálního zařízení,
menší klubovny, skladu nářadí a
antuky. S úpravou terénu bylo
provedeno i nové oplocení areálu.
Většina prací byla prováděna bez-
platnou prací členů tenisového
oddílu.

V roce šedesátého výročí svého
trvání měl tenisový oddíl 110 členů
a 40 žáků.

K blížícímu se sedmdesátému
výročí trvání tenisu v Horních
Počernicích, lze tenisovému oddílu
jen přát aby měl stále a ještě více
aktivních a úspěšných následov-
níků obětavých zakladatelů i jejich
pokračovatelů po roce 1929 dále
i po roce 1999.

V poválečném období se pěkným
počinem pro nově se rozvíjenou
tělovýchovu stalo vybudovaní tělo-
cvičny Sokola ve Svépravicích.

V roce 1950 byla provedena
v celostátním měřítku všeobecná
reorganizace tělovýchovy zrušením
Sokola a sloučením tělesné výchovy
a sportu v jedinou organizaci.
U nás se tak počernická a svépra-
vická tělovýchova a sport sloučily



do jednoty „Slavoj" a chvalská
tělovýchova a sport do jednoty
„Spartak".

Tělocvičná jednota Slavoj měla
skoro tisíc členů včetně mládeže,
pro cvičební účely používala tělo-
cvičny ve Svépravících a sálu
v restauraci U Hyků. Pro sportovní
účely pak letního cvičiště u dráhy,
kde se hrál tenis a odbíjená,
u svépravické tělocvičny se na
hřišti hrála košíková a na fot-
balovém hřišti U vodárny kopaná.
Jednota rozvíjela svoji činnost
v odborech gymnastiky, kopané,
tenisu, odbíjené, stolního tenisu,
lehké atletiky, košíkové a turistiky.

Tělovýchovná jednota Spartak
měla s mládeží téměř 400 členů.
Pro cvičení využívala sálu v restau-
raci Na růžku. Pro sportovní čin-
nost hřiště Na větráku. Svoji čin-
nost jednota rozvíjela v oddílech
gymnastiky, kopané, házené a cy-
klistiky.

Na všech školách byla současně
rozvíjena tělovýchova podle škol-
ních osnov pod vedením učitelů při
využívání tělocvičny a sálů v restau-
racích obou místních jednot.

V šedesátých letech pro vzájem-
né hašteření, nedůvěru mezi funk-
cionáři jednot a konflikty mezi
fanoušky došlo nakonec k sloučení
obou. jednot do jedné tělovýchovné
organizace TJ Slovan.

Z té se posléze vyčlenila samo-
statná jednota kopané, která se
v roce 1966 ustálila jako TJ Xave-
rov. Mimo kopané provozovala tato
jednota také samostatnou činnost
jezdectví, které bylo úzce spjato
s chovem koní na Xaverově.

Postupný návrat zkušených
cvičítelů a trenérů ve druhé polovi-

ně sedmdesátých let vedl k tomu,
že se souhlasem nadřízených orgá-
nů změnila tělocvičná jednota Slo-
van v roce 1969 svůj název na
tělocvičná jednota Sokol Horní
Počernice. V té době měla jednota
celkem 751 členů. Jako pomoc pro
zabezpečování finančních prostřed-
ků byla u jednoty povolena vedlejší
hospodářská činnost.

Svým rozsahem, výsledky čin-
nosti i významem se stala naše jed-
nota vedoucí tělovýchovnou organi-
zací okresu Praha - východ, kam
obec Horní Počernice v té době pří-
slušela.

Přesto, že hlavním úkolem čin-
nosti bylo -nacvičování sestav na
jednotlivé ročníky Spartakiád, byla
činnost v jednotě díky zájmu
cvičitelů a vedení TJ Sokol rozvíje-
na na všech zájmových úsecích čin-
nosti a dále rozšiřována podle
zájmu sportovně aktivních občanů
Horních Počernic. V roce 1980 měla
jednota jíž 1150 členů z nichž bylo
téměř šestset žactva.

Jako dar k 80. výročí založení
Sokolské jednoty u nás dostala
tělovýchovná jednota Sokol v roce
1985 novou moderní tělocvičnu.

Tímto druhým pokračováním
putování v historii tělovýchovy
a sportu u nás končí i seriál
v letošním ročníku Hornopočernic-
kého zpravodaje. V našem putování
časem v historii našich obcí se
v jiném úseku opět shledáme
v příštím ročníku HPZ.

Pozn. K historii tenisu byla
využita publikace vydaná k 60ti
letům tenisu v H. Počernicích
a zpracovaná J. Šercem v roce 1989.

ing. Hubert Antes
. kronikář

20. zasedání zastupitelstva Horních Počernic
Zasedání probíhalo jako obvykle

v „Domečku" dne 3.11.1997 od 17.
hodin. V úvodu p. starosta uvítal
zástupce oblastního velitelství
Městské policie.

V prvním projednávaném bodě
vzalo zastupitelstvo na vědomí
zprávu o stavu hospodaření za třetí
čtvrtletí roku 1997. V době zasedání
se stále nedařilo plnit rozpočtové
příjmy v dostatečné výši a tak byl
plně využíván kontokorentní úvěr,
který rozdíl mezi přímý a výdaji
pokrýval. Ke konci čtvrtletí tedy byly
příjmy vykazovány ve výši cca 64
mil. Kč a výdaje cca 80 mil. Kč. V
procentním vyjádření tedy činily
příjmy 47,7% a výdaje 62% ročního
rozpočtu. Z uvedených čísel vyplý-

vá, že rozpočet se plní obtížně a je
pravděpodobné, že nedojde k jeho
100% naplnění ke konci roku.
Důvodem, jsou zejména nižší příjmy.

Druhý bod jednání se zabýval
investiční činností. Investiční část
rozpočtu činí zhruba 50% jeho
objemu. Největší investiční akce, to
je rekonstrukce Náchodské a nás-
tavba školy Chodovická na sebe
převzal investiční odbor hlavního
města OMI. Městská část dále
investuje do ostatních, jako jsou
dokončená akce „Trní, Rožnovská,
Lhotská", dále do provozu uvedená
tělocvična v ZŠ Ratibořická a nyní
již také dokončená akce „Mečovská"
včetně úpravy okolí kina.

(Pokračování na následující str.)

Místní úřad
Praha Horní Počernice,

Jívanská 647, Praha S

přijme referenta

stavebního úřadu pro
průmyslové stavby

s nástupem od 1.12.1997.
Požadavky: vzdělání SŠ -
SPŠ stavební nebo VŠ -
fakulta stavební, praxe

5 let, znalost na PC.
Informace

na teí. 81 92 24 41.

Zimní údržba
komunikacíV zimním období 1997 - 98 bu-

de na území Horních Počernic
udržována sjízdnost všech komu-
nikací, t. j . celkem 99,04 km.

Technická správa komunikací
zajišťuje sjízdnost 23,87 km komu-
nikací. Jde o hlavní a průjezdní
komunikace s vedením MHD. Tuto
službu hradí TSK z prostředků
přidělených hl. m. Prahou. Doda-
vatelem prací je firma IPODEC -
čisté město. Sjízdnost na těchto
komunikacích bude zajišťovat pou-
žitím chemického posypu.

Všechny ostatní místní komu-
nikace v délce 75,17 km bude
v zimním období udržovat MÚ
prostřednictvím Místního hospo-
dářství. Tuto činnost bude hradit
MÚ z vlastních prostředků. Údržba
těchto komunikací bude prováděna
invertním posypem.

Pro nahlášení případných závad
nebo mimořádných situací ve sjízd-
nosti všech komunikací v Horních
Počernicích je k dispozici v pracov-
ní dny od 7.00 do 15.30, v pondělí
a středu do 18 hodin, telef. spojení
na dispečink Místního hospodářství
81924195 a 81925201.

Jaroslav Píša,
ing. Miroslav Horyna

vedoucí míst.hospodářství
a vedoucí OOŽP



20. zasedání zastupitelstva Horních Počernic
(Pokračování z předešlé str.)

I tyto informace vzalo zastupitel-
stvo na vědomi.

Bezpečnostní problematika Hor-
ních Počernic byla předmětem jed-
nání 65. rady zastupitelstva, kde
na toto jednání byli přizváni
vedoucí činitelé ministerstva vnitra
a České policie. Zastupitelstvo bylo
informováno o dohodnutých kon-
taktech, které by měly přispět
k lepší vzájemné informovanosti
a zlepšení celkového stavu. Proto
příští zasedání zastupitelstva bude
první výsledky spolupráce hodnotit.
Zastupitelstvo ocenilo práci Měst-
ské policie, zejména pak to, že pro
městskou část byl vyčleněn stráž-
ník p. Markovič, který denně Horní
Počernice prochází a operativně
řeší vznikající problémy. Někteří
občané jej již znají a tak dochází
k požadovanému kontaktu mezi
občanem a „jeho" strážníkem.

Městská část je podílníkem ve
firmě HP Compag, zabývající se
svozem a zpracováním odpadů
vzniklých na území naší m. č. Přes
veškeré působení na druhého
podílníka se nám nedaří, aby se
provoz firmy zefektivnil a zlevnil.
Firma bude muset zvýšit své zák-
ladní jmění a městská část nemá
volné prostředky, aby touto inves-
ticí zachovala výši svého podílu.
Dále má v příštím roce dojít
k restruktualizaci odpadového
hospodářství v hlavním městě
Praze. Tyto důvody vedou městskou
část k důležitému rozhodnutí jak
dále fungovat ve společném pod-
niku. Rakouské straně bylo
navrženo variantní řešení jak se
s danou situací vyrovnat. Odpověď
je slíbena do termínu příštího
zasedání zastupitelstva, kde bude
vybrán vzájemně vhodný postup

s ohledem na závěry druhé strany.
Zastupitelstvo vzalo informaci na
vědomí a zmocnilo radu k dalšímu
jednání.

V bodu věnujícímu se majetko-
právním krokům zastupitelstvo
vyslovilo názor k vojenským objek-
tům, které mají být svěřeny do
majetku městské části. Požaduje,
aby svěření proběhlo co nejdříve
vzhledem k stále se zhoršujícímu
stavu objektů a nesouhlasí s opa-
kujícími se návrhy na pronájem
těchto objektů firmám, pokud ke
svěření nedojde. Dále byla městská
část vyzvána, aby vydala nemovi-
tost „Domeček" organizaci „Fond
dětí a mládeže". Zastupitelstvo
odmítá nemovitost vydat a kon-
statuje, že pokud došlo k opravě
zápisu v katastru nemovitostí ve
prospěch této organizace, stalo se
tak bez souhlasu a vědomí městské
části.

Při projednávání otázek vztahů
městské části a ministerstva vnitra
byla otevřena otázka pokračování
soudního sporu o dům Lhotská
2201. Zastupitelstvo městské části
doporučilo vstřícné jednání, kdy po
případném ustoupení od soudního
sporu by došlo k využití volných
bytů v určitém poměru třeba 30:9
pro ministerstvo vnitra a městskou
část. Zastupitelstvo ovšem jako
podmínku požaduje následnou pri-
vatizaci těchto bytů budoucími
uživateli. Rovněž zastupitelstvo
předpokládá, že byty budou při-
děleny výkoným strážníkům půso-
bícím zejména v Horních Počer-
nicích a nikoliv administrativním
pracovníkům.

Městská část dekiarovala svůj
záměr převzít budoucí provoz
v čistírně odpadních vod, která se
bude stavět ve Svépravicích. Záměr

je motivován zejména přímou kon-
trolou nad celou akcí nejen při
provozu, ale i při výstavbě, kdy
bychom mohli již nyní výstavbu
urychlit. Bohužel odpověď na
dopis, v němž tento záměr uvá-
díme, byla záporná ve smyslu, že
náš požadavek není v souladu
s koncepcí hl. města Prahy. Přesto
zastupitelstvo nadále trvá na
záměru převzít ČOV Horní Počer-
nice do své správy a pověřuje p.
starostu dalším jednáním.

Zastupitelstvo konstatovalo, že
v poslední době díky uzavírce
v Dolních Počernicích je dopravní
situace na příjezdu do Počernic kri-
tická. Proto trvá na tom, aby po
skončení výstavby v Dolních Počer-
nicích byla doprava obnovena
v původním režimu. Trvalé omezení
Českobrodské vede k neřešitelné
dopravní situaci v naší oblasti.

Zastupitelstvo vzalo s uspoko-
jením na vědomí dokončení spor-
tovního areálu ve škole Chodo-
vická, který byl otevřen za přítom-
nosti nám. primátora mgr. Marti-
novské dne 5.11.1997. Tento areál
byl budován z finančních prostřed-
ků, které byly přiděleny v rámci
grantu hl.m. Prahy.

Zastupitelstvo vzalo na vědomí
rovněž zprávu o činnosti rady, kter-
ou přednesl p. místostarosta.

Závěrečným bodem byla dis-
kuze, připomínky a interpelace, po
jejichž projednám byla přijata
usnesení. Zasedání skončilo
v 19.30 hod.

Zápis ze zasedání je vyvěšen na
úřední desce MÚ. Příští jednání
bude 8. 12. 1997 od 17. hod.
a všichni naši čtenáři jsou zváni.

Ing. Zdeněk Soukup,
tajemník MU.

POZVÁNKA
na 21. zasedání zastupitelstva Horních Počernic,

které se koná v pondělí 8. prosince od 17 hodin v Domečky.
Bude to poslední zasedání v letošním roce, zastupitelstvo

bude jednat o výsledcích roku letošního, ale bude také shlížet
i k rozpočtovým možnostem roku nadcházejícího.

Proto zveme všechny občany na toto veřejné zasedání.



Důchodci musí žádat o novou tramvajenku
Důchodci už nebudou získávat

cenově zvýhodněné tramvajenky
tak snadno jako doposud. Od ledna
totiž budou mít nárok na zlevněné
jízdné pouze lidé, kteří prokáží, že
pobírají starobní nebo plně invalid-
ní důchod a ne všichni lidé nad
šedesát let. Lidé starší sedmdesáti
let budou cestovat městskou do-
pravou zdarma i nadále.

Aby mohl důchodce jezdit se
zlevněným kuponem nebo jízdenk-
ou, musí si opatřit zcela nový typ
legitimace. Tyto průkazky budou
důchodcům vystaveny v prvním
čtvrtletí příštího roku, když vyplní
žádanku, na které budou muset
mít potvrzeno, že dostávají důchod.
Žádanky mohou lidé získat na
předprodejních místech, u dozor-
čích stanic metra i v informačních
střediscích Dopravního podniku.

Formuláře by měly být i v infor-
mačních schránkách v autobusech
a tramvajích. Obyvatelé Horních
Počernic si mohou žádanky vy-
zvednout na Místním úřadu.

Důchodce si pak musí nechat
na poště či v pobočce spořitelny
potvrdit, že pobírá důchod a toto
potvrzení odevzdat spolu s fotografií
na některém předprodejním místě.
Dopravní podnik mu poté zašle
novou průkazku poštou.

Žádanky budou přijímány od
8. ledna do I5. února 1998. Starý
průkaz bude důchodcům okol-
kován a bude jim předáno potvrzení
o tom, že si o nový průkaz skutečně
zažádali. Toto potvrzení jim pak
bude spolu se starou průkazkou
sloužit jako doklad, dokud nedo-
stanou legitimaci novou.

redakce HPZ (převzato z MFD).

I I ročník „Dušičková 30"

Většina příznivců dnes již
známého hornopočemického cykli-
stického závodu čeká na zprávu jak
vše probíhalo. Zde tedy je.

Krásné, slunné počasí přilákalo
zatím rekordní počet 98 závodníků,
z toho 12 žen. Závod byl rozdělen
opět do tří kategorií a to: silniční
kola do 35 let, silniční kola nad 35
let a horská kola.

Stále se zvyšující úroveň našich
amatérů, kteří pilně trénují po celý

rok, byla patrná hned po star-
tovním výstřelu, který zazněl-
tradičně přesně ve 12.00 hodin
u Sportcentra v Božanovské.
Opravdu početný peloton vyrazil po
perfektně vyznačené trati směrem
na Běchovice, Koloděje, Sibřinu,
Zlatou, Hradešín, Doubek, Babice,
Březí a opět přes Sibřinu do
Počernic. Díky nasazenému rychlé-
mu tempu se pole závodníků brzy
rozdělilo do několika skupin. Síly

těch nejlepších prověřily též tři
rychlostní prémie. Po zdolaných 42
km se cíl nevyhnutelně přiblížil pro
několik nejzdatnějších závodníků.
Postupně však vysněnou cílovou
čáru protnuli téměř všichni. Po
velké únavě přišla chvilka krátkého
odpočinku a po odpočinku velká,
zasloužená oslava s vyhlášením
vítězů.

Věříme, že příští 10. ročník bude
díky všem, kteří se sebemenší po-
mocí podíleli na pořádání dosavad-
ních závodů také tak úspěšný
a právem ponese název jubilejní.

M. Tůma, T. Keil
pořadatelé závodu

SPONZOŘI
DUŠIČKOVÉ „ 3 0 "

PEMA Petr Málek; Radek Ostrýt;
Stará Garda SC. Horní Počernice;
Místní úřad Horní Počernice; Elek-
tronik M+M; Autooprava Jaroslav
Hoték; Elektromotory Jan Lampír;
Střešní práce Antonín Turna; Sta-
vební firma Olda Fučík;, BONA VIA
Přemek Kramerius; Autoservis M.
Němec + P. Belšán; KOMERKO
Pavel Čada; David Koudela; CYKLO
SCHEÍN; Stavební firma Vlastík
Malouch - Vrchlabí; TRAFIKA Mál-
ková, Horová; CYKLO Moudrý,
Škorpil; Ivan Vlasák; Zemní práce
Jiří Koudela; MINIMARKET V.
Tomi; VODOMONT Šašek, Přibyl,
Procházka; Sportovní hospoda Ko-
čica, Sura; Antonín Lampír; Sta-
vebniny Václav Petrán; DUFA Karel
Ladomerský; Sport Bazar COINCO;
Jiří Stopfer; Autoservis V. Sura;
Pekařství Moravec; Řeznictví na
kopečku M. Vejsada; Křivánek
Autodoprava; Kamenictví Obelisk;
Myslivecké sdružení Hor. Počernice,
Klánovice; Potraviny Eva Šedivá;
Vzorková prodejna STAROPRA-
MEN; Vladimír Rubeš; Červenka
Josef stavební podnikatel; Restau-
race „U LÍPY" V. Kadeřábková;
Staroměstská Realitní Petr Jindra.



K Chvalskému
zámku

Poslední valná hromada Na-
dace Chvalského zámku se ko-
nala v listopadu. Od příštího
roku platí nová zákonná úprava
pro neziskové organizace a i na-
še nadace se bude muset v příš-
tím roce transformovat. Nadace
by potřebovala jako své členy
získat silné partnery, kteří by
mohli v jejím rámci organizovat
rozvoj celého prostoru na zákla-
dě podnikatelských plánů bu-
doucích uživatelů. Zatím jsou
do areálu Chvalského zámku
vkládány základní nejnutnější
investice, hlavně z prostředků
městské části a z darů. Takto
byl zpočátku opraven „špej-
char", letos nová střecha nad
„garáží", je opravováno nosné
zdivo v severní části areálu.
Městská část dále vykoupila
nemovitosti, které jsou součástí
areálu, ale patřily jiným oso-
bám. Tím se celý areál stal
majetkem městské části a lze
s ním nakládat komplexně.
V rámci spolupráce nadace a m.
č. jsou uprazdňovány jednotlivé
objekty a osobám zde bydlícím
jsou hledány byty. Městská část
rovněž zahájila výstavbu zá-
kladních inženýrských přípojek,
které jsou funkčně nezbytné.
Cílem celého snažení je mít celý
areál pod kontrolou a připra-
vený tak, aby se stal zajímavým
pro investory. Proto nadace vy-
zývá ty podnikatele, které za-
jímá využití tohoto prostoru pro
své investice, aby se s nadací
kontaktovali. Předsedou nadace

je p. starosta Ivan Liška a jejím
sídlem místní úřad. Vzhledem
k silným obchodním aktivitám
v okolí stanice metra Černý
most se může tato naše lokalita
stát vyvažujícím společensko-
kulturním centrem pro návštěv-
níky. I když městská část již
vložila do prostoru nemalé pro-
středky, zásadní rozvoj území
však musí zajišťovat daleko sil-
nější investor.

Ing. Zdeněk Soukup,
tajemník MU.

To není normální
Židovské přísloví říká: „Když

budeš mít prázdný chlév, budeš mít
čisto." Kdo nic nedělá, nic nezkazí.

Byl nám dán dar. Dar politické
a ekonomické svobody. To není nor-
mální. Tak často se to v naší historii
nestalo. Jsou země, které mají eko-
nomickou příležitost, ale nemají
politickou svobodu, jinde je poli-
tická svoboda, ale není ekonomická
příležitost. My se můžeme těšit
z obojího již sedm let. Je snadné nic
nedělat a kritizovat. To je normální.
Byla nám dána ohromná příležitost,
abychom pocítili sílu demokracie
svobodného podnikání. To není nor-
mální. Tato možnost nebyla dána
našim rodičům ani našim dětem. Je
dána nám. Jsou mnozí mezi námi,
kteří myslí, že žijí, ale vlastně
přežívají. Stále čekají, že se něco
stane samo od sebe a kritizují ty,
kteří dali svůj um a chuť pro práci
pro nás všechny. Samozřejmě, kdo

nic nedělá, nic nezkazí. Kdo se ale-
spoň o něco pokusí pro sebe, rodi-
nu, obec, stát, udělá na této cestě
chyby. Celý život se chybami učíme.
Je třeba si vždy uvědomit, co je
lepší. Nic nedělat, čekat a kritizovat
nebo přes chyby se dostat dál?

Přemýšlejme, co se pro nás
změnilo za těch sedm let. Zkusme
si říci - co já v životě chci, co abso-
lutně nechci a hlavně, co já pro to
mohu udělat. Není to tak jedno-
duché zamýšlet se sám nad sebou,
ale i ta největší věc na světě začíná
od jedince.

Demokracie je nádherný dar, ale
nezapomínejme, že nebylo snadné
tento dar získat.

Buďme hrdí, ale pokorní, pra-
covití, ale tolerantní.

Nejtěžší práce je pracovat sám
na sobě. Udělat něco se svým život-
ním postojem.

Hořínková Jana

POVODNĚ - DARY - DANĚ
O možnosti odečtení hodnoty

darů od základu daně u podnika-
telů se psalo v denním tisku po
letošních letních povodních po-
měrně dostatečně. Ne však zřetelně
z těchto článků vyplývalo, že tento
odečet může uplatnit poplatník -
fyzická osoba, nejen podnikatel, ale
i člověk, který má pouze příjmy ze
závislé činnosti - tedy zaměstnanec.

Dle ustanovení § 15 zákona č.
586/1992 Sb. o daních z příjmů
může poplatník, který je fyzickou
osobou (zaměstnanec, podnikatel
na živnost, list, osoba s jinými příj-
my) uplatnit odpočet od základu da-
ně v případě např. daru poskytnu-
tého přímo některé postižené obci,
daru poskytnutého na účet nadace
zřízeného u peněžního ústavu apod.
za účelem poskytnutí pomoci
obětem povodní, daru poskytnutého
Státnímu fondu životního prostředí
atd. Odpočet daru od základu daně
je možný za těchto podmínek:

- dar je poskytnut obci nebo
právnické osobě se sídlem na území
ČR, a to na účely sociální, zdravot-
nické, ekologické, humanitární,

- dar je poskytnut fyzické osobě
s bydlištěm na území ČR, provozu-
jící zdravotnické, školské zařízení,
příp. zařízení na ochranu zvířat,

- hodnota daru musí přesáh-
nout 2% ze zakladu daně nebo činit

alespoň 1000Kč,
- lze odečíst hodnotu nejvýše

10% ze základu daně.
Poskytnutí daru je třeba pro

účely správce daně doložit! Např.
smlouvou darovací nebo potvr-
zením obce, že dar převzala. Z do-
kladu prokazujícího poskytnutí
daru musí být patrné kdo je dárce,
kdo je adresát daru, účel poskyt-
nutí a datum darování. Mini-
sterstvo financí zároveň doporučilo
všem správcům daně pro účely
stanovení základu daní z příjmů za
zdaňovací období roku 1997 uzná-
vat poskytnutí darů i bez potvrzení
konečného příjemce daru, pokud
bude doloženo (příkazem k úhradě
a výpisem z bankovního účtu,
útržkem složenky, příjmovým dok-
ladem), že finanční prostředky byly
poukázány na povodňové bankovní
účty povolené oprávněnými orgány.

Například fyzická osoba : zaměst-
nanec poslal v červenci částku 1000
Kč (nebo v červenci 400 Kč a v pro-
sinci 600 Kč) na povodňový účet
Českého červeného kříže.

Útržky těchto složenek (samo-
zřejmě pokud si je uschoval) předá
u svého zaměstnavatele do mzdové
účtárny nebo předloží účetní pod-
niku při-;, podepisování žádosti
k ročnímu zúčtováni.

(Pokračování na následující str.)



POVODNÍ - DARY - DANĚ
(Pokračování z předešlé str.)
Toto prohlášení (zvané též jako

„růžový formulář") podepisuje
každý zaměstnanec, který u svého
zaměstnavatele uplatňuje nezdan-
itelné částky ze základu daně, (na
sebe, případně na děti), nejpozději
do 15. února následujícího roku.
V něm na str. III požádá svým pod-
pisem o provedení výpočtu daně
z příjmů a o roční zúčtování záloh
na daň. Pokud mu z tohoto výpočtu
vzniká přeplatek je mu vrácen
nejpozději v březnové výplatě. Při
výši daru v částce 1000 Kč pak
u průměrné mzdy vzniká přeplatek
150 až 200 Kč.

Pokud poplatník - fyzická oso-
ba, který je zaměstnán má vedle
svého zaměstnání ještě jiný příjem,
např. podniká na základně živnos-
tenského listu nebo má příjmy
z pronájmu či jiné příležitostné
příjmy, je pak povinen podat daňo-
vé přiznání. Hodnotu daru pak
uvede v daňovém přiznání (typ „B")
na str. 6, řádek 137 a kopii doku-
mentů o darech přiloží k tomuto
přiznání. Povinnost podat daňové
přiznání typu ,A" se vztahuje na
poplatníky, kteří mají souběžně více
pracovních poměrů, zde se hodnota
daru uplatňuje na str. 3, řádek 49.

Za dar se považuje též bez-
příspěvkové dárcovství krve.
Hodnota jednoho odběru pro účel
odečtu ze základu daně se oceňuje
částkou 2000 Kč. Dárcům na tyto
odběry transfúzni stanice, kde se
odběry provádějí, vystavují potvr-
zení.

Do konce roku zbývá ještě několik
dní a pokud někomu z váhajících
pomohou tyto informace k rozhodnutí
poslat ještě na pomoc postiženým
povodněmi nějakou částku, pak tento
článek splnil svůj účel.

J. Dubová

A jsme v plném počtu!
Jaké je a kam kráčí gymnázium v Horních Počernicích?

1. září letošního roku přijalo
naše osmileté gymnázium v Hor-
ních Počernicích do své „náruče"
450 studentů. Poprvé jsme kom-
pletní. Na chodbách se to hemží,
hučí, prostě normální školní
bzukot. Změnilo se vůbec něco?
Jací vlastně jsme? Co všechno pod-
nikáme, abychom si udrželi stabilní
místo mezi pražskými gymnázii?

Někdo si možná na začátku
řekne, Horní Počernice? Taková
dálka! Je pravdou, že gymnázium
v Chodovické ulici neleží v centru
města, ale přesto je jeho poloha
velice důležitá. Třeba pro studenty
bydlící v přilehlých lokalitách. Je
ovšem také pravdou, že sem dojíž-
dějí i z opačného konce Prahy. Ale
dosti úvah o umístění.

Co tedy nabízíme?
V našem výukovém programu

klademe důraz na práci s počí-
tačovou technikou (vybudování
počítačové učebny) a na znalost
dvou světových jazyků (působení
amerických lektorů). Studenti, kteří
nebudou pokračovat ve studiu na
vysoké škole, mají tedy velice dobré
předpoklady uplatnit se v praxi.

Výborné zázemí má i estetická
výchova v keramické dílně s pecí.
Samozřejmostí je vybavenost uče-
ben videotechnikou.

Kromě studijního programu
nabízíme i pestrou paletu školních
klubů. Letos byly otevřeny: his-
torický, psaní všemi deseti, fran-
couzština, ruština, event, japonšti-
na, angličtina netradičně, infor-
matika, sportovní kluby, klub
mladého diváka, keramika. Za

zmínku stojí určitě i to, že studenti
vydávají svůj časopis, hrají na
vysoké úrovni divadlo (mají za
sebou Večer tříkrálový, Figarovu
svatbu a Lazebníka sevillského)
nejen v Počernicích, ale i v Divadle
Minor.

V prosinci jsme vyslali Mikuláše
s čerty do mateřských škol, uspořá-
dali jsme nadílku na parníku. Únor
byl ve znamení průvodu masopust-
ních maškar v centru Prahy. Na
jaře uspořádalo naše gymnázium
poetické pásmo Afrika - Naslouchej
tomu osamělému hlasu, v jehož
rámci vznikly zajímavé seminární
práce ze zeměpisu a češtiny, stu-
denti vytvořili nádhernou koláž a
drobnou keramiku.

Listuji v kalendáři a stále je na
co vzpomínat. Třeba výměnné
zájezdy do francouzského města
Gape, Švédska, poznávací zájezd do
Paříže, lyžování v Dolomitech, cyk-
listika v Rakousku. Při výčtu těchto
akcí bych málem zapomněla na věc
z nejdůležitějších. Studenti mají
svůj parlament, jenž se schází
pravidelně s ředitelem školy a kde
studenti získávají důležité informa-
ce a konfrontují své názory s názo-
ry vedení školy.

Toto vše vytváří pestrobarevnou
mozaiku naší školy, jejíž historie se
teprve rodí. Přes své mládí však
směřuje k jasnému cíli - vytvořit
gymnázium na vysoké úrovni, kde
by společně pracovali zapálení kan-
toři a tvořiví studenti.

Gymnázium
v Horních Počernicích,

Chodovická 2250

Zvláštní škola v Horních Počernicích
Přestože Zvláštní škola v Hor-

ních Počernicích oslavila minulý
měsíc ]iž 35. výročí od svého za-
ložení, domníváme se, že je třeba
více a blíže seznámit s naší činnos-
tí zvláště rodiče dětí předškolního
a školního věku.

Škola má 9 ročníků a jednu třídu
školy pomocné. V této třídě jsou
umístěny děti s těžším mentálním
i tělesným postižením a byla zřízena
především pro děti z Horních Počernic.
Vždyť nejbližší školy tohoto typu jsou
až na Proseku a v Malešicích.

Ostatní třídy navštěvují děti,
které nezvládají učivo ZŠ a důsled-
kem toho se u nich projevují i prob-
lémy v chování. Škola velmi dobře
spolupracuje s pedagogicko-psy-
chologickou poradnou v Praze 9,
která děti vyšetří a poté doporučí či
nedoporučí jejich zařazení do
zvláštní školy.

Na škole se vyučují stejné před-
měty jako na ZŠ, kromě cizích
jazyků (osnovy odpovídají sníženým
nárokům zvláštní školy).

Vzhledem k tomu, že žáci po

absolvování školy odcházejí do
odborných učilišť, je kladen důraz
především na rozvoj manuálních
zručností a proto je zde víc hodin
pracovního vyučování. Většina
absolventů pokračuje ve 2 - 3 le-
tých učebních oborech. Schopnější
žáci si mohou doplnit vzdělání na
některých učilištích. To znamená,
že pro nikoho není uzavřena cesta
na střední odborné učiliště nebo
i na střední školu.

(Pokračování na následující str.)



Zvláštní škola v Horních Počernicích

(Pokračování z předešlé str.)
Během několika posledních let

takto získali vzdělání již 3 naší žáci.
Předpokladem pro výuku našich

žáků je kvalitní pedagogický sbor.
Pedagogové musí mít vysokoškolské
vzdělání s aprobací speciální peda-
gogika. V současné době vyučují na
naší škole 3 muži - učitelé. Tuto
skutečnost lze hodnotit velice klad-
ně. Na škole působí také pomocný
vychovatel, který takto vykonává
náhradní vojenskou službu.

Nově rekonstruovaná školní
budova je obklopena krásnou vel-
kou zahradou vhodnou nejen pro
práci na pozemku (skleník, záho-
ny), ale i pro odreagování a skota-
čení dětí. Tato skutečnost a po-
měrně malá kapacita školy (70
žáků) vytvářejí předpoklady pro
pěkné vztahy mezi žáky a pedagogy
a navozuje rodinnou atmosféru.
V tomto případě lze uplatňovat i ne-
formální přístup a způsob výuky.

Pro děti pořádáme plno zají-
mavých akcí. Nejvíce oblíbený je
zejména každoroční ozdravný pobyt
v krásné oblasti Blanska a týdenní
pobyt v Itálii u moře. Velice se dě-
tem líbilo i stanování na školní
zahradě, kde s nimi „pod širákem"
spali i jejich učitelé.

Děti mají též možnost uplatnit
své schopnosti v různých zájm-
nových kroužcích (výtvarný, spor-

tovní, vlastivědný a práce s PC).
Letos škola zakoupila žákům počí-
tač, který slouží jak k výuce, tak
práci v počítačovém kroužku. Na
škole je také vybavená fotokomora,
kde si žáci zhotovují černobílé
fotografie. Do vybavení školy patří
i několik šicích strojů, na kterých
získávají děvčata základní znalosti
v šití. Zejména pro děvčata je
zřízena cvičná kuchyňka, kde se
v pracovním vyučovaní učí přípravě
jídel a moučníků.

Škola zajišťuje pro děti prů-
běžně celý rok plno zajímavých
a hodnotných akcí. Děti se chodí
učit plavat, navštěvují divadla
a kina, vydávají se na poznávací
výlety po Praze i okolí. Účastní se
také různých sportovních a výt-
varných soutěží.

Všechny děti se těší na konec
školního roku a s tím související
školní výlety. Vyšší ročníky jezdí
i na několikadenní táboření pod
stany, kde se musí starat děti samy
o sebe pod dozorem pedagogů.

Domníváme se, že výuka na
škole je kvalitní, prostředí pro děti
vhodné a inspirativní a také mimo-
školní aktivity pestré a zajímavé.
I tyto děti si přece zaslouží stejné
možnosti a podmínky jako děti
ostatní.

Ing. H. Petrdlíková
a kolektiv ZvŠ

Redakce se omlouvá za chybné uvedení adresy firmy

MATPRO
v minulém čísle HPZ. Správné adresa zní;

Náchodská 166/191, Praha 9 - H. Počerince, 193 00.

SPOLEČENSKÁ KRONIKA
V měsíci prosinci oslaví

svá významná životní výročí:

91 let
Kylišová Anna 13. 12. 1906
Bratří Veverků
Ščerbaková Emilie 14. 12. 1906
Mezilesí
89 let
Brunnerová Frant. 15. 12. 1908
Vlásenická
88 let
Martianová Marie 4. 12. 1909
Lipí
Mouchová Emilie 23. 12. 1909
Vysokovská
Hythová Anastázie 29. 12. 1909
Hrdoňovická
87 let
Hubková Věnceslava 12. 12. 1910
Otovická
Ryšánková Božena 19. 12. 1910
Bártlova
Řeháková Marie 30. 12. 1910
Na Bačálkách
86 let
Volavková Růžena 8. 12. 1911
Sekeřická
85 let
Šafář Miroslav 19. 12. 1912
Češovská
Nedvěd Antonín 25. 12. 1912
U Hvozdu
84 let
Veselá Marie .19. 12. 1913
Třebešovská
83 let
Hrudková Zdeňka 5. 12. 1914
Béluňská
Böhmová Marie 7. 12. 1914
K hrázi
82 let
Dymáčková Leopolda 1. 12. 1915
Náchodská
81 let
Křížová Božena 1. 12. 1916
Komárovská
Kubelková Jiřina 9. 12. 1916
Chodovická
Pěkná Anna 30. 12. 1916
Dobšická
75 let
Vorel František 2. 12. 1922
Mezilesí
Procházková Štefanie 20. 12. 1922
Tikovská
Véberová Blažena 26. 12. 1922
Náchodská
Spánková Marie 27. 12. 1922
Zábrodí
Nauš Rudolf 28. 12. 1922
Otovická

Přejeme všem jubilantům do dal-
ších let pevné zdraví, štěstí a
mnoho spokojenosti v osobním
životě.

Sbor pro občanské záležitosti



Dne 18. října, v sobotu, kolem 16
hodiny se zaběhl malý, černý pes,

hladkosrstý PRAŽSKÝ KRYSAŘÍK -
vypadá jako ratlík. Je to 10-ti lety pes
a slyší na jméno Erik. Odměna nálezci
- 5.000 Kč. Tel: 860629, pí. Králová.

i n z e r c e i n z e r c e

Zpívání pod
vánočním stromem

Neděle 21. prosince v 17.00 hodin
před (Sokolovnou ve Chvalkovické ul.

Zveme vás všechny
k tradičnímu setkání
u vánočního stromu

v poslední adventní neděli.
Krásnou vánoční hudbu pro vás bude hrát

SAXOFONOVÉ KVARTETO BOHEMIA
v obsazení Pavel Fiedler, Roman Vojtíček,

Jiří Hanzlík, Pavel Škrna a zpívat bude,
spolu s vámi, vokální skupina KOLEDY—UM
MUSICUM, Dita a Diana Kořínkovy, Anežka,

Vojtěška, Kristina a Josef Hervertovi,
Libuše Kollárová a Marie Hrubé.

Pořádá Osvětová beseda MU a TJ Sokol Horní Počernice.

Vstupné dobrovolné.

PRÁCE

• FZŠ Chodovická hledá
správce sportovního areálu
(na živnostenský list), dále
hledá učitele na II. stupeň
ZŠ. Bližší informace na
tel. 81922171.

• Hledám spolehlivou
paní s telefonem na vy-
zvedávání syna ze školy.
Odměna 35,- Kč/lhod.

Tel. 81922134.

• Hledám paní na úklid
rodinného domku (4+1)
lx týdně, případně též na
další výpomoc v domác-
nosti. Tel.81 92 54 10

• Hledám učitele (ku) pro
výuku hry na. kytaru
(klavír) pro 9-ti letou dívku.
Vanišová. Tel. 248 11 623,

819 25 396.

• Příjmu zkušeného pra-
covníka s praxí do nově
otevřeného pneuservisu ná-
kladních vozidel v Hor. Po-
černicích. Nástup od l.ledna
1997. Tel. 81923287 večer
nebo 0602/259861 celý
den.

REALITY
• Vyměním, státní byt na
Vinohradech (u metra J. z
Poděbrad), dva pokoje
60m2 s pří si. za státní 3 +
1 nebo 3 + kk v Horních
Počernicích.

Tel. 02/273651.

• Prodám, zahrádku
s chatou v Hor. Poč. Volat
ve čtvrtek a pátek večer.

Tel: 81924153.

• Prodám stavební parcelu
v Úvalech 552m2, zastavě-
no 61m2, inž. sítě v místě.
Cena dohodou. Po 18 hodi-
ně večer.

Tel. 02/90054096

©Pronajmu suchý neby-
tový prostor ev. garáž do
30m2. Tei.0802 387903

©Vyměním státní 3+kk
(55 m2), panel, tel., 5.p. P
- 8 Bohnice za státní, min.
60m2 ve zdejší lokalitě, ne
panel. Klíma,

Tel.42 84 815

•Pronajmu prostory pro
sklad, dílnu a pod. tele-
fon, WC, sprcha, 50m2. Po
18.00 hod. Tel.81925396

©Žena středních let Medá
podnájem v H.Počernicích
pouze pondělí až pátek,
zn. Zaměst.

Tel.0602/230274

®Prodám adaptovaný ro-
dinný domek 6+1 v Hor-
ních Počernicích Cena: 3,9
mil. Kč. Po 18.00 hod.

Tel. 81925378

RUZNÉ
• Koupím policovou ve-
stavěnou "panelákovou"
skříň, hloubka 40cm,
jednodvéřovou.
Tel. 21952406 přes den.

• V lednu zahajujeme
opět cvičení Jogy ve 2
kursech pro důchodce a pro
další zájemce v tělocvičné
Chodovická - boční vchod.
Zápis a první cvičení 5. 1.
1998 od 16,30 - 17,30
(důchodci) a 6.1.1998 od
16,15 - 17,15 hod. (ostatní
zájemci). Tel.91 92 22 98

SLUŽBY

• VODA + TOPENÍ. Tomáš
Charvát 02/81924244.

.• AUTOŠKOLA FERDA
nabízí výcvik pro získání
řidičského průkazu sku-
pin A, B, M, kondiční jízdy.
Tel. + záznam.

81922454, 0603/410116.

• Povedu jednoduché
účetnictví, DPH, MZDY.

Tel.819 25 270

•Jednoduché účetnictví
i pro podnikatele. Hana
Matoušková 818 ©4 626
Jitka Dubová 819 21 341.

•Toužíte mít krásné
dlouhé nehty? Splním
Vaše přání - docházím.

Tel.0602 230274

®Poradna přírodního
léčitelství, masáže obj.
tel. 81923113 večer nebo

0603/202309.



Čtyři adventní neděle v KC Beseda
Neděle první- 30. listopadu, 18.00 hodin

Už z hor zní vánoční zvon
aneb Večer koled, pastorel a písní z Moravy, Evropy i Ameriky.

Účinkují učitelé a studenti Pedagogické fakulty Ostravské univerzity.

Neděle druhá- 7. prosince, 18.00 hodin
Vánoční koncert s harfou aneb Večer královský

Představí se Vám Jana Boušková - harfa, Jiří Kubita - housle.

Neděle třetí- 14. prosince

Zpívání pod vánočním stromem aneb Škola andělská
17.30 Zahrada Dětského domova Klánovice - průvod andělský.

18.00 KC Beseda - Vystoupí dětský pěvecký sbor ROLNIČKA, který pro vás malé i velké připravil
ty nejkrásnější vánoční koledy. Závěrem adventní neděle bude promítán film 101 dalmatinů.

Neděle čtvrtá- 21. prosince, 18.00 hodin
Severské vánoce

aneb Večer s Tomášem Slámou a Václavem Sůrou
Povídání, promítání, výstava fotografií. Vánoce ve Stockholmu,,Špicberky — nedotčené ostrovy.

Prodejní výstava Prostřený vánoční stůl.
Nedělní adventní atmosféru umocní tradiční vánoční cukroví, svařené víno a voňavé moravské klobásy.

Kino Klánovice
• prosinec 1997 •

3.12. st 20.00
Batman a Robin - USA (akční), příst
5.12. a 6.12. pá a so 20.00
Záře - Austrálie (životopisný), od 12 let
7.12. ne 15.00!
Lotrando a Zubejda - ČR (pohádka), příst.
10.12. st 20.00
Lhář, lhář - USA (komedie), příst.
12.12. pá 20.00
Rolničky, kam se podíváš - USA (komedie), příst.
13.12. so 20.00
Domů na svátky - USA (komedie), příst.
17.12. st 18.00 a 20.00
Michael - USA (fantastická komedie), příst.

Pokladna kina otevřena 1 hodinu
před začátkem představení.

Možno rezervovat na tel. 78 81 386.

Milé děti!

Zveme vás všechny na vánoční besídku.
Budeme si vyprávět o prvních
Vánocích a taky hodně zpívat.

Přineste si své hudební nástroje -
paličky, bubínky, vařečky, zvonečky.

Sejdeme se v sobotu
13. prosince

v 15.00 hodin
v modlitebně církve bratrské

v ulici Ve Žlíbku 168.

Přiveďte také maminky, tatínky,
babičky a dědečky.

Těšíme se na Vás.

R. Pinová



SAUNA
V areálu fotbalového klubu SC Horní Počernice otevřena od 1.11.1997.

Otevírací doba:
Pondělí-muži 18.00-22.00
Středa-ženy 18.00-22.00
Pátek-muži 18.00-22.00

Dále možnost masáží a občerstvení. Rezervace pro kolektivy možná.
Tešíme se na vaší návštěvu.

Tel.: 81924233.

POČÍTAČE PC
REPASE

TISKÁRNY

připojení přes Komutovanou linku
od 23O, - za. měsíc

bez omezení doby přístupu

SOFTWARE ceny bez DPH

objednávky nová verze programu TROP
skladová evidence již od
fakturace, dobírky, zásilková služba 2990,-

AbaComp s.r.o. 8192 2765
Mezilesí 652/100, 193 OO Praha - H.Počernice

SLUŽBY



Informace o podávání inzerce v měsíci prosinci 1997:
Inzerci do lednového čísla HPZ můžete podávat v KS Domeček ,
Votuzská 322 každé pondělí od 9.00-12.00 a 13.00-18.00 hod.

Příjem inzerce končí 22. 12. 1997
a je omezen na dobu od 15.00 do 18.00 hod.

Chcete se stát

sponzorem
Hornopočernického

zpravodaje?

V tom případě se laskavě ozvěte do
redakce HPZ na telefon: 81 98 03 39

a domluvte si s námi schůzku!
Můžete se stát hlavním sponzorem.

Hornopočernického zpravodaje pro rok
1998, ale můžete také sponzorovat
jenom jedno určité číslo, které si

vyberete - třeba už první novoroční.
V každém případě rádi zveřejníme logo

vaší firmy na. titulní straně HPZ,
případně vás představíme našim

čtenářům uvnitř listu.

Za projevení zájmu vám předem děkujeme
a těšíme se na osobní jednání.

Za redakční radu Hana Čížková.

Veselé Vánoce Vám přeje prodejna

KOMERČNÍ BANKA a.s.

EXPOZITURA
KB HORNÍ POČERNICE
OZNAMUJE ZMĚNU

TELEFONNÍHO
SPOJENÍ NA PŘÍMOU

PROVOLBU:
83 084 + LINKA

830 84 111 - ÚSTŘEDNA.
DĚKUJEME ZA POCHOPENÍ

HRAČKY
GALANTÉRIE
DĚTSKÝ TEXTU
Jitka Semencová
Běchorská 1073/25

Otvírací doba:
Po l400-l800hod

Út.-Pá 9°°-1200 a l40 0-180 0hod
So 80 0-110 0hod

Těšíme se na Vaší návštěvu!

Na rohu ul. Běchorské a tř. Spojenců



STROJSERVIS
SERVIS A PRODEJ AUTOMOBILŮ

IVECO
Firma STROJSERVIS, obchodní zastoupení IVECO, hledá pro rozšíření své činnosti
následující spolupracovníky:

AUTOMECHANIK, AUTOELEKTRIKÁŘ:

očekáváme - vyučení v oboru, případně oboru příbuzném,
- samostatný a odpovědný přístup k práci,
- ochotu časově přizpůsobit práci požadavkům zákazníka,
- praxe v oboru výhodou,

nabízíme - práci s moderními automobily IVECO,
- vytvoření vhodných podmínek pro výkon práce, vč. zaškolení,
- výkonové ohodnocení podle odpracovaných hodin: 50-90 Kč/hod.
- 14 platů.

Vaše nabídky zasílejte na adresu: Náchodská 2301, 193 00 Praha 9,
nebo telefonicky: 818 63 150 nebo 818 64 370. Vyřizuje Karel Kopecký.

STŘEDNÍ ODBORNÉ UČILIŠTĚ potravinářské
Křovinovo nám. 11, Praha - Horní Počernice

PŘIJME

do trvalého pracovního poměru

* údržbáře - řidiče (skup. D)
Nástup možný ihned.

Informace na tel. č. 863 846
(nebo osobně na ekonomickém úseku

našeho SOUp.)

galerie zelený dům

si vás dovoluje pozvat na výstavu

Eva Růtová a František Kollman
obrazy a ryté sklo

vernisáž 27. 11. 1997 v 17.00 hod.,
výstava trvá do 20. 12. 1997

galerie rovněž nabízí sochy, obrazy a grafiky
českých výtvarníků.

Přijďte si vybrat - Vánoce se blíží...

Třebětínská 591, Praha 9 - Újezd n/L
Tel: 900 36 610, 0602/34 13 18, 0602/39 12 23
Otevřeno středa až pátek 14.00 až 18.00 hodin,

sobota 14.00 až 17.00 hodin.



PROGRES SERVIS Praha a.s.
VELKOOBCHOD ELEKTRO

Ve žlíbku 1800, Praha 9 - Horní Počernice, hala č. 10

PROGRES SERVIS PRAHA

přijme:
* odbytáře (práce na PC, jednání se zákazníky)

* řidiče ( ŘP skupiny C)
* skladníky, skladnice

informace na tel. 819 210 59, 819 210 62
u paní Hodkové nebo pana Tomka

zajišťujeme:
* servis praček, myček, chlazení

informace na tel. 819 210 71, 819 210 73

vás zve k levným nákupům
úklidových prostředků, pracích prášků
(1 kg/37 Kč), kosmetiky, vůní a dalších dárků.

Sídlíme v areálu Armabeton -

Otevřeno denně od 10.00 do 14.00 hod.
TeL.: 861 341 -9/l. 259

MÓDNÍ TYP
Vás zve do své prodejny na Náchodské ulici 1860
k nákupu VÁNOČNÍCH DÁRKŮ a zároveň Vám Přeje
hezké Prožití VÁNOČNÍCH SVÁTKŮ.

Otevírací doba: PO-PÁ 9-19 hodin
SO 9-12 hodin
NE 9-14 hodin

PS



DOMEČEK
program na prosinec 1997

Pokračování prodejní výstavy keramiky
Kristiny Martinkové - Markupové,

která je pro veřejnost otevřena
po-pá 15.00-20.00
so -ne 10.00 - 16.00

Výstava potrvá do neděle 7. prosince 1997
• • •

11. 12. - čtvrtek - v 8.30, 9.45, 11.00 hodin
Hej, hej koleda

Vánoční pořad Divadla Hračka.
Zadáno pro ZŠ a MŠ Horní Počernice

• * •
13. 12.-sobota, 18.00 hodin

Koncert pro dvě harfy a nejen pro ně ...
Přátelské posezení, povídání a hraní s místní rodinou slavných muzikantů se

stalo v tomto předvánočním čase milou tradicí. Věříme, že po slavných
koncertních sálech je skromné prostředí Domečku přivítá neméně vřelou

a srdečnou atmosférou, jako v letech minulých.

Účinkují: Libuše Váchalová, Jana Boušková, Jiří Boušek, Jiří Kubita.
• • •

21. 12. - neděle, 17.00 hodin
Zpíváni pod vánočním stromem
koná se před TJ SOKOL, Chvalkovická ul.

• • •
Votuzská 322, Praha 9 - Horní Počernice. Tel: 819 20 339



1.12.-3.12. 17:30 AIR FORCE OWE 15,124', titulky, USA
Harrison Ford jako americký prezident ve strhující akční podívané.

1.12.-3.12. 20:00 CRASH 21,102', titulky, Kanada
Skřípění brzd, drcení plechu a praskání vlastních kostí to je to pravé vzrušení,

4.12. - 7.12. 17:30 Lotrando a Zubejda P, 100', Česká republika
Česká pohádka od Zdeňka Svěráka podle námětu Karla Čapka

4.12. - 7.12. 20:00 Batman a Robin P, 115', titulky, USA
Batman je opět tady a s ním Arnold Schwarzenegger.

8.12. -10.12. 17:30 a 20:00 K r y c í j m é n o D o n n i e B r a s c o 15,126', titulky, USA
Skutečný příběh tajného agenta, který prožil 7 let ve světě mafie. (A! Pacino a Johnny Deppj

11.12.-14.12. 17:30 a 20:00 S p á č i 15,152', titulky, USA
R. De Niro, B. Pitt, K. Bacon... hvězdné obsazení ve filmu oscarového režiséra B. Levinsona.

15.12.-17.12. 17:30 a 20:00 B r i t a 12,135', titulky, USA
Výpravný muzikál s Madonnou a Antoniem Banderasem v hlavních rolích.

18.12.-21.12. 17:30 a 20:00 A b s o l u t n í m o c 15,122', titulky, USA
Profesionální zloděj se stane svědkem vraždy a obětí následné štvanice. (Clint Eastwood)

22.12.-23.12. 17:30 a 20:00 R o m e o a J u l i e 12,115',-titulky, USA
Klasické drama v současné podobě.

25.12. - 30.12. 17:30 a 20:00 N e b e z p e č n á r y c h l o s t 2 : Z á s a h P, 125', titulky USA
Sandra Bullock opět zachraňuje co se dá.

7.12. 15:00 Lotrando a Zubejda 110 minut, ČR
Česká pohádka o smutné princezně Solimánské, drvoštěpovi a mnoha dalších.

13.12. a 14.12 15:00 101 Dalmatinů 103 minut, dabing, USA
101 živých psů = 100% perfektní zábavy

21.12. 15:00 Pták Ohnivák 107 minut, ČR
Výpravná pohádka v hlavních rolích s Jiřinou Bohdalovou, Karlem Rodenem...

28.12. 15:00 Labutí princezna 94 minut, dabing, USA
Kreslená pohádka
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